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szemeszter OMHV adatai alapján 
 

Szervezeti egység: Központi Könyvtár 

Kar: Rektor irányítása alá tartozó központi szervezeti egység 

 

Reflexió az előző időszak intézkedési tervében megfogalmazottak beválására 

vonatkozóan (“beválásvizsgálat”): 

A tesztek kitöltésére már közel 1 hét áll rendelkezésre 24 óra helyett, valamint 

bevezettük az automatikus mentést is. Mindezek kedvező fogadtatásra találtak a 

hallgatók körében. 

 

Visszajelzésünk a hallgatói válaszok eredményére: 

A Könyvtári informatika tárgyról (kód: GYSKPK204E1M) beadott kérdőíveket a 

hallgatók közel 70%-a töltötte ki. 

 



A tantárgy oktatásának minősítését (K14) összeségében kari átlag felett értékelték a 

hallgatók. 

A hallgatói értékelés a többi kérdésben kari átlagnak megfelelő eredményeket hozott. 

Kiemeljük a legmagasabb értékelést (4,48), amely arra vonatkozott, hogy milyen 

mértékben segítette az oktatói gárda a tantárgy elsajátítását (K12). 

Az előadásokon való részvétel maradt el a kari átlagtól, aminek oka lehet, hogy a 

részvétel nem kötelező, csak ajánlott, így ez a kérdés nem releváns a tárgy esetében.  

A QR-kódos értékelés a kevés kitöltés miatt szintén nem releváns. 

 

Visszajelzésünk az egyedi jellegű szöveges véleményekre: 

Hallgatói reflexió: 

„Az első pár órán nagyon sok technikai hiba volt az előadók részéről mely 

megnehezítette a tananyag leadását. Az előadások a legtöbb fontos dolgot elmondták 

és hasznosak voltak. 

A kistesztek néha nehezek voltak, mert néhány kérdés nem volt egyértelmű és a válasz 

nem volt megtalálható sem az előadásokban, sem a mutatott forrásokban. Ezek 

mellett a többi kérdés értelmes és megválaszolhatóak voltak.” 

Válaszunk: 

Köszönjük visszajelzését. A technikai problémákat igyekszünk a jövőben kiküszöbölni. 

A tesztkérdések válaszait pontosítjuk annak érdekében, hogy az oktatási 

segédanyagokban is megtalálható legyen a helyes válasz. 

Hallgatói reflexió: 

„Jó lenne, ha a GYTK-n is lehetne bármilyen megajánlott jegyet elfogadni, ha már 

máshol is lehet. De persze ez nem a tárgy, vagy az intézet hibája, ez egy sokkal 

"fentebbi" probléma.” 

Válaszunk: 

Köszönjük visszajelzését. 

Dátum: 2025.07.24. 

Az intézkedési tervet összeállította: Berhidi Anna 


